



Уряд ухвалив постанову про збільшення посадового окладу працівника першого тарифного розряду за ЄТС.

Із 1 січня 2024 року він становить **3195 грн**. Беріть у роботу таблицю розмірів посадових окладів усіх тарифних розрядів, а також підвищених на 10 та 11% відповідно до постанов Кабінету Міністрів України.

[Підвищення заробітної плати працівників освіти з 1 січня 2024 року](#)

Тарифний розряд

Тарифний коефіцієнт

Станом на 01.01.2024 ([постанова КМУ від 12.01.2024 № 23](#))

Підвищені на 10% оклади ([постанова КМУ від 1.01.2018 № 22](#))

Підвищені на 11% окладів посадовців (підприємств КМУ) (№ 36)

1

1

3195

2

1,09

3483

3

1,18

3770

4

1,27

4058

5

1,36

4345

6

1,45

4633

7

1,54

Розміри посадових окладів за всіма тарифними розрядами на 1 січня 2024 року

Вівторок, 30 січня 2024, 12:53

4920

8

1,64

5240

9

1,73

5527

6079,7

10

1,82

5815

6396,5

11

1,97

6294

6923,4

12

2,12

6773

7450,3

13

2,27

7253

7978,3

14

2,42

7732

8505,2

15

2,58

8243

9067,3

9149,73

16

2,79

8914

9805,4

9894,54

17

3

9585

10543,5

10639,35

18

3,21

10256

11281,6

11384,16

19

3,42

10927

12128,97

20

3,64

11630

12909,3

21

3,85

12301

13654,11

22

4,06

12972

14398,92

23

4,27

13643

15143,73

24

4,36

13930

15462,3

25

4,51

14409